
Oposici� de Salt al tra�at de la variant de Bescan�

L'Ajuntament est� en desacord amb els dos recorreguts proposats pel govern, un de

paralálel a l'N-141 i l'altre, pel mig de les deveses

Presentar� alálegacions per preservar espais protegits

Les dues propostes de variant de Bescan坦, al pas

per Salt. El projecte 辿s ara en per鱈ode

d'exposici坦 p炭blica Foto: JOAN SABATER.

L'Ajuntament de Salt s'oposa a les dues propostes de tra�at de la

variant de Bescan� que preveu la Generalitat. La regidora

d'Urbanisme, Rosa P�r tulas, considera que a l'equip de govern, de

CiU, no els satisf� ni una hipot�tica via en paralálel a l'N-141 ni una

carretera que creu�s les hor tes i les deveses del municipi. ÒNo

estem d'acord amb cap de les dues alternatives que proposa el

depar tament [de Territori i Sostenibilitat]Ó.

El recorregut de la variant de Bescan� est� tot just en per�ode

d'exposici� p�blica i l'equip de govern de Salt hi presentar�

alálegacions abans del dia 19. La corporaci� que presideix Jaume

Torramad� hi proposa una alternativa. ÒPlantegem des de fa temps una proposta que passaria pel sud, per

Mont full� (Bescan�) i que aniria a enlla�ar amb la sor tida de Girona sud de l'AP-7Ó, af irma P�r tulas.

L'any passat, la direcci� general de Carreteres de la Generalitat proposava un ramal f inal de la variant de

Bescan� f ins a Vilablareix, una alternativa que s'ajustaria als interessos de Salt. Per� les cr�tiques de l'alcalde

de Vilablareix, David Mascor t (ERC), han aparcat aquesta possibilitat.

Segons el projecte del govern, i que analitzen els t�cnics municipals de Salt, la variant acabaria amb una nova

rotonda al terme de Bescan�, que connectaria el carrer de Bescan� amb el passeig dels Pa�sos Catalans (a

Salt). L'alcalde de Bescan�, Xavier Soy (CiU), veu b� els plans de la Generalitat, la qual hauria de fer una inversi�

d'uns 52 milions d'euros.

La regidora d'Urbanisme de Salt considera que les dues propostes que planteja la Generalitat afecten o b� les

hor tes (opci� B) o b� creuen les deveses (opci� A), Òde nord a sud, i afecta m�s boscosÓ, detalla P�r tulas.

La regidora de Salt lamenta que el govern municipal no tingui en compte els plans que protegeixen les deveses.

ÒDeu predominar l'inter�s p�blic per sobre de la Xarxa Natura 2000, el pla especial [de les deveses] o el pla

territorial de les comarques gironines o qualsevol altreÓ, es queixa.

ÒUna barrera m�sÓHist�ricament, tots els governs de Salt s'han oposat que hi hagi m�s infraestructures a les

deveses de Salt, el pulm� verd del municipi. Per aix�, la responsable d'Urbanisme considera que la futura via Ò�s

una barrera m�s. Tenim l'autopista i tindr�em una carretera m�s que trepitja i travessa pel mig les devesesÓ.

Per Salt, hi passa l'AP-7, i P�r tulas recorda que el gasoducte i el tren de mercaderies projectats tamb� hi haurien

de passar. ÒSi tenim en compte les comarques gironines, hi ha un corredor per on passen les infraestructures.

Tenim, d'una banda, les Gavarres, i de l'altra, Mont full�. I l'eix m�s f�cil �s a prop de l'autopista.Ó

Tot i les discrep�ncies, la regidora d'Urbanisme de Salt valora la voluntat d'entesa de la direcci� general de



Carreteres.
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